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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mit vizsgáltak és milyen eredményt hoztak a Völner-
Schadl botrány miatt tartott minisztériumi házkutatások?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

 

Sajtóértesülések szerint a Központi Nyomozó Főügyészség 2021. november 25. napján a Völner Pál
és Schadl György korrupciós ügyei miatt folyamatban lévő büntetőeljárás során házkutatást tartott a
Miniszterelnökségen, az Emberi Erőforrások Minisztériumában, valamint az Innovációs és 
Technológiai Minisztériumban, melyre figyelemmel kérem, hogy szíveskedjen válaszolni az alábbi 
kérdésekre:

 

Mely bűncselekmények gyanúja miatt került sor a házkutatásokra?

E bűncselekmények gyanúja Völner Pál volt államtitkáron kívül érint-e más kormányzati szereplót, 
akár a politikai, akár a közigazgatási vezetők, illetve a kormányisztviselők közül?

E bűncselekmények gyanúja a fenti három minisztériumon kívül érint-e más minisztériumot?

A folyamatban lévő büntetőeljárásban vizsgálják-e Varga Judit igazságügyi miniszter felelősségét?

Vizsgálják-e Orbán Viktor miniszterelnök felelősségét a korrupciós hálózat működését elősegítő, azt
megkönnyítő, vagy éppen arra irányuló kormányzati rendszer kiépítése miatt?

Vizsgálják-e a kormányzati ellenőrző, illetve a nemzetbiztonsági kockázatokat feltáró eljárások 
hatékonyságát, az azokért felelős személyek esetleges, mulasztásban megnyilvánuló, vagy egyéb 
büntetőjogi felelősségét?



 
Vizsgálják-e a Magyar Bírósági Végrehajtói Kar megalakításának a bűncselekmények 
elkövetésében játszott központi szerepét, azon tényt, hogy enélkül a bűncselekményeket el sem 
lehetett volna követni, azaz egy olyan rendszert alakítottak ki, amely lehetővé tette a korrupciós 
hálózat létrehozását? A nyomozás jelenlegi állása szerint ez csak a hibás jogalkotás következménye,
vagy kifejezetten a bűncselekmények elősegítésére irányult? Vizsgálják-e az utóbbi lehetőséget,?

Vizsgálják-e a jogellenes egyetemi vizsgáztatás büntetőjogi következményeit, adtak-e ezekkel 
kapcsolatos tájékoztatást az eljárás jelen szakaszában az érintett intézményeknek?

 

Várom részletes válaszait!
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